

December 3, 2020

NOTICE OF MEETING

STANDING COMMITTEE ON ECONOMIC POLICY

The Standing Committee on Economic Policy will meet in the Chamber of the Legislative Assembly on the following date:

- Friday, December 4, 2020, at 10 a.m.

Members who are participating virtually by Zoom are advised to join the meeting by 9 a.m. for a system test. Members can sign in using the details in the body of the email delivered with this notice.

By order of the Chair.

Shayne Davies
Acting Clerk

AGENDA (order subject to change)

- Bill 9, *Gunshot and Stab Wound Mandatory Reporting Act*
- Bill 10, *An Act to Amend the Coroners Act*
- Bill 11, *An Act to Amend the Queen's Counsel and Precedence Act*
- Bill 12, *Construction Remedies Act*
- Bill 13, *An Act to Amend the Motor Vehicle Act*
- Bill 8, *An Act to Amend the Executive Council Act*
- Bill 2, *An Act to Amend the Climate Change Act*

The members of the Committee are: Mr. Turner, Mr. Carr, Mr. Cullins, Mr. Ames, Mr. Wetmore, Ms. S. Wilson, Mr. LePage, Mr. K. Chiasson, Mr. Gauvin, Mr. Arseneau, and Mr. Austin.

le 3 décembre 2020

AVIS DE RÉUNION

COMITÉ PERMANENT DE LA POLITIQUE ÉCONOMIQUE

Le Comité permanent de la politique économique se réunira à la Chambre de l'Assemblée législative :

- le vendredi 4 décembre 2020, à 10 h.

Les membres qui participent virtuellement par Zoom sont avisés de se joindre à la réunion par 9 h pour un test du système. Les membres peuvent utiliser l'information contenu dans le courriel-même qui a été livré avec cet avis.

Par ordre du président du comité.

Shayne Davies,
greffier intérimaire

ORDRE DU JOUR (l'ordre d'étude peut changer)

- 9, *Loi sur la déclaration obligatoire des blessures par balle et par arme blanche*
- 10, *Loi modifiant la Loi sur les coroners*
- 11, *Loi modifiant la Loi sur les conseillers de la Reine et leur préséance*
- 12, *Loi sur les recours dans le secteur de la construction*
- 13, *Loi modifiant la Loi sur les véhicules à moteur*
- 8, *Loi modifiant la Loi sur le Conseil exécutif*
- 2, *Loi modifiant la Loi sur les changements climatiques*

Les membres du comité sont les suivants : M. Turner, M. Carr, M. Cullins, M. Ames, M. Wetmore, M^{me} S. Wilson, M. LePage, M. K. Chiasson, M. Gauvin, M. Arseneau et M. Austin.